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Jana Harabinova <janaharabinova23@gmail.com>

Jursky Park 2024 Bernolakovo
Správ: (2)

Matej Mardiak <mardiak.matej@gmail.com> 16. apríla 2024 o 20:12
Komu: "Slovenská lukostrelecká asociácia 3D (Peter Málek)" <info@archery3d.sk>
Kópia (Cc): Michal Truhlar <miktruhlar@gmail.com>, martin.karas1@gmail.com

Vážené predsedníctvo SLA3D,
Touto cestou by som chcel upozorniť a zároveň poprosiť o patričnú reakciu vzhľadom na situáciu ktorá bola na
súťaži Jurský park 2024 v Bernolákove 6.4.2024, ktorú organizoval LK Elán kde Ing. Michal Velčík bol
organizátorom, riaditeľom a rozhodcom v jednej osobe
Na súťaži sa zúčastnili štyria členovia Lk Fityfal – Michal a Laura Truhlářovci a Patrik a Katka Horváthovci a Mar�n
Karas z LK Topoľ, ktorých vyjadrenie k samotnej súťaži prikladám nižšie.
Sumár z vyjadrení strelcov:

·       Maximálne nebezpečná trať.
·       Nebezpečná cviční strelnica.
·       Nezvládnutá organizácia.
·       Arogantné až drzé správanie organizátora
·       Sťahovanie strelcov z trate počas súťaže na obed a ich opätovné posielanie späť na trať.

 
Najväčším problémom bola bezpečnosť trate, kde podľa stanovísk zúčastnených bol len zázrak že sa nič nestalo.
Podľa mojich skúsenos� sa nejedná o ojedinelý prípad kde „klubová“ súťaž nespĺňa základné bezpečnostné
zásady. Preto by som chcel poprosiť predsedníctvo aby sa situáciu zaoberalo. Predsa aj klubová súťaž môže mať
parametre vyšších súťaží aj po organizačnej a bezpečnostnej stránke, za minimum snahy a nemusí ísť iba o čisto
zárobkovú činnosť pre kluby\jednotlivcov.
 
Vyjadrenie členov LK Fityfal o menovanej súťaži:
-nemal WC 
-registrácia sa pre�ahla, trvala do 11:00, súťaž mala začať o 10:30 (boli sme tam od 8:45 )
-prvý výstrel bol 11:10 ale cesta na trať trvala asi 20 min čo spôsobilo že ľudia idúci na svoje stanovisko križovali 
palebnú zónu.
-terče boli postavene tak, že pokiaľ strelec nezasiahol ciel sip preletel na cestu po ktorej sa presúvali ďalšie skupiny
(Paťov prvý vystrel keď trafil stoper a následne to preletelo okolo hlavy človeka zo skupiny za nami.
- ďalšie terče boli postavene pro� sebe takže strelci pri streľbe na seba mohli vidieť 
-terč bol postavený tak že kúsok od neho bol červený kolík cca 10 m 
-terč bol postavený tak že po dostrieľaní skupina musela ísť na ďalšie stanovisko poza terc kde bola stopka, ľudia
stáli za terčom !  
-jeden terč bol postavený na cvičnej strelnici a keďže tam nik nebol z organizátorov tak ľudia čo
nesúťažili strieľali na strelnicu za�aľ čo medzi terčmi stal súťažiaci  pri červenom koliku
-terče a  s stanoviš�a neboli dobre označene a ľudia blúdili čim sa často dostavali do palebnej línie 
-obed bol zabezpečený tak že ľudia boli nútený odisť z trate a následne sa na ňu pripojiť čo spôsobilo chaos 
-na cvičnej strelnici sa strieľalo aj keď si ľudia šli pre šípy lebo človek čo na to mal dávať pozor si to nevšimol 
--koliky boli často krát postavene tak že sa nedalo pri ňom stáť, napríklad pod takým uhlom na kopci že sa tam
jednoducho nedalo udržať, druhy raz boli v ceste stromy a hrozilo že sa šípy odrazia, ďalší krát mal strelec
z kladkového luku v našej skupine, v ceste kopec čiže nevidel na terc a za tercom bola ces�čka kde sa pohybovali
ľudia tak musel strieľať z modrého lebo sa bal aby sa šíp neodrazil od zeme
-niektorí dospelý súťažiaci, mohli strieľať od bieleho kolika aj keď mali od modrého lebo strieľali len pol roka
(zrejme kamará�) 
-kvôli jeho neschopnos� trvala súťaž do piatej hodiny, miesto do tretej a nezabezpečil žiadnu vodu na tra�, keď mu
Laura vravela že je tehotná a teda ci by nemal nejakú vodu  tak jej na to povedal že on ma vodu iba pre svojich ale
keď tak jej môže predať,
-deťom ako cenu dával bonboniéru s obsahom alkoholu.  

Vyjadrenie Mar�na Karasa z LK Topoľ:
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Ako odpoveď na organizáciu súťaže v Bernolákove, ktorú organizoval Michal Velčík.
Čo sa týka registrácie. Absolútne nezvládnutá. Dopredu posielal mail, aby sme si mohli vytvoriť skupiny, z dôvodu
zrýchlenia registrácie. Nie je možné, aby človek musel zapla�ť štartovné za celú skupinu. 
To, že organizátor nezabezpečil ani kvapku vody, či už na registrácii alebo na tra�, no nič. Je to na ňom a o jeho
prístupe.
Trať bola nebezpečne postavená. Mierilo sa na terč (Tam bol tuším stojaci svišť ) a v zornom poli vľavo pokračoval
chodník a asi 7-10 m už stála skupinka na ďalšom terči. Za terč kde umestnil sieť aby bolo za ňou bezpečnou, tak
vôbec nebolo. Šípy cez sieť prelietavali a ohrozovali ostatných súťažiacich. Keď chodil po tra� organizátor a
vypytoval sa čo a ako, neprijal kri�ku a bol agresívny. 
Nie je možné aby bol obed plynule počas súťaže. Súťažiaci si odbiehali a znovu sa len tak zaraďovali do kolobehu
súťaže. 
Z takéhoto zlého obrazu sa naozaj mohlo stať niečo zlé a tým pádom by to malo dosah na všetky lukostrelecké
súťaže, ktoré sú organizované na 100-200 percent väčšej úrovni.

 

 
S pozdravom predseda LK Fityfal Matej Mardiak

Jana Harabinova <janaharabinova23@gmail.com> 17. apríla 2024 o 8:29
Komu: Matej Mardiak <mardiak.matej@gmail.com>
Kópia (Cc): Michal Truhlar <miktruhlar@gmail.com>, martin.karas1@gmail.com

Dobrý deň, 
ďakujem všetkým za v prvom rade veľmi jasné zhodnotenie priebehu hore uvedenej  klubovej súťaže a v druhom rade
za zaslanie podnetu.
Ja ako predseda SLA 3D som písala a telefonovala s Ing.velčíkom 2 dni po súťaži, ako podnet som si vzala texty z fb
na stránke diskusné fórum-lukostreľba.

Už sme podnikli kroky, ( nechcem písať právne), ale skôr "poradné", čiže čo nám sla3d riadiaca dokumentácia
dovoľuje a čo je treba doplniť v nej, aby sa takéto súťaže do budúcna už nikdy neopakovali.
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Zasadanie predsedníctva budeme mať dňa 6.5.2024, kde urobíme písomné vyhodnotenie vášho podnetu s jasným
dôsledkom, ktorý bude podkladom pre všetkých, 
ktorí robia klubové súťaže a majú pocit, že vďaka SLA3D zarobia na súťaži na úkor kvality a bezpečnosti.

Ešte raz, ďakujem všetkým .

ut 16. 4. 2024 o 20:12 Matej Mardiak <mardiak.matej@gmail.com> napísal(a):
[Citovaný text je skrytý]

--
S pozdravom / Best regards
 
Mgr. Jana Harabinová 
predseda SLA 3D

Slovenská lukostrelecká asociácia 3D 
Slovak archery association 3D

Trnovec nad Váhom 1040, 
925 71  Trnovec nad Váhom
Slovenská republika / Slovak republic 

tel.: 00421 908 737 634
mail: info@archery3d.sk ,
janaharabinova23@gmail.com
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